
 

 
                                                                                        

          

                                 

Ref af virtuelt bestyrelsesmøde tirsdag d.14.december, 2021, kl.16.15 – ? 

  

Deltagere i mødet:  
 Kathrine, Lars, Dorthe B., Jacob, Dorthe D., Kathleen og Dan 

  

  

Dagsorden: Dorthe  

1. Økonomi / personale  

Status – orientering. 

DH: Orientering.  

2. Fysisk APV DH: Orientering: Psykisk APV er lavet - 

fysiks skal laves i marts. 

3. Fællesbestyrelse i helheden…  DH: Udfordringen er, at hvis vi ikke 

arbejder for en fællesbestyrelse for hele 

helheden, så ønsker børnehusene at de 

slåes sammen til én institution - hvis det 

gennemføres koster det ca. 180.000 hvert 

år i manglende tilskud fra kommunen. Der 

plantes lidt usikkerhed omkring de 

nuværende børnehusbestyrelsers ønske - 

har de alle oplysninger inden beslutningen 

evt. gennemføres ? 

Beslutning: hvis Dorthes undersøgelse 

vedr. økonomien for én stor fælles 

bestyrelse holder vand (altså at en sådan 

ikke vil koste i tilskud) - så vil 

skolebestyrelsen arbejde for én fælles 

bestyrelse - og så må vi se på noget 

praktik efterfølgende. 



4. Kommende valg til skolebestyrelsen 

(forår 2022). 

DH: Pkt 3 (ovenstående) har indflydelse 

på dette. Men under alle omstændigheder 

så er det muligt for det enkelte medlem at 

lade sig vælge for en 2 årig periode i 

stedet for en 4 årig 

5. Evt.  Bestyrelses mødet d. 1/3 flyttes til 2/3 kl. 

16.15 - 17.15 

 

Julefrokost…  Var lidt skuffende  

 

 
  

  

 

Ref 

Dorthe D. 


